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KSAU § 42  KS/2023:173 - 107 

 

Motion - bättre styrning av kommunala bolag 
 

Hans-Peter Carlsson (L) har 2023-03-09 lämnat in en motion om bättre 

styrning av kommunens bolag där han sammanfattningsvis föreslår  

 

att kommunen i varje helägt bolag eller dotterbolag med över 50 procentigt 

ägande alltid utser minst en extern och oberoende styrelseledamot med 

bransch- eller motsvarande kunskap och att detta skrivs in i bolagens bo-

lagsordningar. 

 

att samtliga ledamöter i styrelserna i kommunens bolagskoncern ska ge-

nomgå (eller ha genomgått) styrelseutbildning. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-04-19 § 44 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till kon-

cernchefen för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Bedömningen är att det är valberedningen som i nomineringsarbetet ska 

sträva efter att lämna förslag på en styrelse med hänsyn till bolagets verk-

samhet, utvecklingsskede och förhållande i övrigt ändamålsenlig samman-

sättning, präglad av mångsidighet och bredd avseende ledamöternas kompe-

tens, erfarenhet och bakgrund i övrigt med jämn könsfördelning. Kommun-

fullmäktige tar sedan ställning till valberedningens förslag. Det är utan att 

det skrivs in i bolagens bolagsordningar möjligt för valberedningen att no-

minera och för kommunfullmäktige besluta att välja externa och oberoende 

styrelseledamöter med bransch- eller motsvarande kunskap till styrelsele-

damöter i kommunens bolag. 

 

Bedömningen är att det är respektive kommunalt bolag som ansvarar för att 

ledamöter i styrelserna i kommunens bolagskoncern genomgår styrelseut-

bildning. Ny styrelseledamot ska genomgå en introduktionsutbildning om 

förutsättningar för det kommunala bolaget, dess verksamhet, organisation, 

marknad med mera samt den utbildning i övrigt som styrelseordföranden 

och ledamoten gemensamt finner lämpligt för att ledamoten ska kunna full-

göra sitt uppdrag. Styrelsen ska i sin styrelseutvärdering ta ställning till om 

särskild utbildning för styrelseledamöterna i till exempel juridik, ekonomi 

eller bolagets verksamhet behövs.  
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KSAU § 42 – forts.  

 

En gemensam styrelseutbildning där alla styrelseledamöter var inbjudna 

hölls i december 2023. Den utbildningen ersätter inte introduktionsutbild-

ningen om förutsättningar med mera för det specifika kommunala bolaget 

som alla nya styrelseledamöter ska ges av respektive bolag. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-04-03. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att motionen avslås med hänvisning till koncernchefens tjänsteutlåtande 

och bedömning. 

----- 
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KSAU § 43  KS/2023:547 - 006 

 

Medborgarförslag - digitala sändningar av sammanträden 
 

Ett medborgarförslag har inlämnats om att kommunala sammanträden ska 

sändas digitalt. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-09-26 § 93 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till koncernchefen för tjänsteutlåtande.  

 

Bedömning 

Tekniskt bedöms det inte vara möjligt att sända alla kommunala samman-

träden digitalt beroende på att utrustning och kompetens inte kan tillhanda-

hållas i tillräcklig omfattning. Kostnaden är cirka 3 000 kronor per sam-

manträde och bedöms inte vara försvarbar om alla kommunala sammanträ-

den ska sändas. 

 

Kommunfullmäktiges presidium bedömer att kommunfullmäktiges sam-

manträden skulle kunna sändas digitalt. Om alla kommunfullmäktiges 

sammanträden skulle sändas bedöms kostnaden för det bli ungefär 18 000 

kronor per år. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-04-25. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att på försök sänds fem kommunfullmäktige sammanträden digitalt 

 

att kommunfullmäktiges presidium får i uppdrag att utvärdera försöket och 

rapportera densamma till kommunfullmäktige. 

 

att finansieringen av försöket till digitala sändningar av kommunfullmäk-

tige bedömt till 18 000 kronor finansieras ur kommunstyrelsens verksamhet 

10211 kommunstyrelsens förfogande. 

 

att medborgarförslaget därmed anses besvarat.  

----- 
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KSAU § 44  KS/2023:187 - 514 

 

Medborgarförslag - förbättring av parkeringsmöjligheter vid 

skolan i Gunnarn för besökande till samhällsrum 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in där förslagsställaren föreslår att parke-

ringsmöjligheterna förbättras vid skolan i Gunnarn för besökande till bygg-

naden där det så kallade samhällsrummet ligger. De personer som ofta be-

söker samhällsrummet är äldre personer som kan ha nedsatt rörelseförmåga. 

Frågeställaren upplever att det är ett långt avstånd på ca 95 meter att gå.  

Besöken görs för det mesta dagtid då skolverksamheten är aktiv.  

 

Förslagsställaren ger olika förslag på nya parkeringsalternativ.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-04-19 § 44 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till vägingenjören för tjänsteutlåtande.  

 

Vägingenjörens tjänsteutlåtande och bedömning 

Vägingenjören lyfter frågan med rektor och personal på Gunnarns skola. 

Rektorn och personalen gör en risk-och konsekvensanalys för eleverna ifall 

nya parkeringar skulle skapas. Barnen har sina cyklar och sparkar där för-

slagsställaren föreslår nya parkeringar och det är även den vägen barnen tar 

hem. Risk finns för kollision mellan person och bil.  

 

När samhällsbyggnaden skapades kom det överens om att fordonstrafik inte 

kunde ske mer än undantagsvis då de med begränsade rörelsemöjligheter 

skulle dit. Samhällsrummet används bland annat för att göra hälso-och 

sjukvården mer tillgänglig för länets invånare.  Som det fungerar idag får de 

som har rörelseproblem skjuts fram till entrén varav bilparkering inte be-

hövs. Skolans risk- och sårbarhetsanalys som visar att det blir en större risk 

för kollision mellan barn och fordon om parkering tillåts anser vägingenjö-

ren får väga tyngst i denna fråga.  

 

Beredande organs förslag 

Vägingenjör Karolina Ivebo Lantz tjänsteutlåtande 2024-03-20.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till vägingenjörens tjänsteut-

låtande och bedömning.  

----- 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 6 (24)  

    

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-14  

 

_________________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 45  KS/2023:818 - 109 

 

Medborgarförslag - storuman.se för all digital kommunika-

tion 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2023-11-11 där förslagsställaren före-

slår att kommunens all digital kommunikation ska ske via kommunens 

webbplats storuman.se. Förslagsställaren anser att kommunen bör avsluta 

all aktivitet på Facebook och andra kanaler (sociala medier) som drivs av 

multinationella privata företag. Skälen som anför att kommunen ger dessa 

företag gratis metadata samt att det leder till psykisk ohälsa för de personer 

som nyttjar sociala  

medier generellt.  

  

Kommunfullmäktige beslutade 2023-11-21 att överlämna medborgarförsla-

get till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har därefter 

överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande.  

 

Stabschefens tjänsteutlåtande och bedömning 

Storumans kommun har ett kommunikationsprogram som styr kommunens 

kommunikationsarbete, Dialog och delaktighet - kommunikationsprogram 

för Storumans kommun (KS/2013:1). I detta anges bland annat följande:  

 

”Sociala medier och nätverk som till exempel bloggar, forum och andra  

kanaler är viktiga verktyg för medborgarkommunikation, marknadsföring, 

fortbildning och faktainsamling. Genom sociala medier och nätverk kan 

kommunen bevaka vad som sägs om Storuman både som organisation och 

ort. På det sättet har kommunen större möjligheter att utvecklas och få 

feedback till sina verksamheter för att ännu bättre möta medborgarnas och 

omvärldens behov och önskan. När en organisation är aktiv i ett socialt 

medium är syftet att skapa relationer, kommunicera och sprida/hämta in-

formation.” 

 

Sociala media är ett av de verktyg som kommunen använder i sitt kommu-

nikationsarbete. Det finns dock fler sätt där metadata skapas då tekniken 

hela tiden insamlar data om oss.  Samhället ställer krav på var och en att 

vara medvetna konsumenter. Den information som kommunen kommunice-

rar på sociala media är i stort densamma som den som kommuniceras på 

hemsida/intranät om än mer koncentrerad och populariserad. Kommunens 

sociala medieinnehåll kan därmed inte anses bidra till mer psykisk ohälsa 

än någon annan kanal. Mängden skärmtid är något, speciellt i yngre åldrar, 

som problematiserats av branschorganisationer ex barnläkarföreningen.  
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KSAU § 45 – forts.  

 

Det finns därför inte fog att helt överge arbetssättet. Sociala media ger till-

gänglighet, snabbhet och räckvidd, där vi liksom andra kommuner kan nå ut 

till en hög procentandel av befolkningen på mycket kort tid. Om ansvarig 

myndighet kommer med rekommendationer kommer dessa självklart att 

följas.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-03-20. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till stabschefens tjänsteutlå-

tande och bedömning. 

----- 
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KSAU § 46  KS/2023:819 - 109 

 

Medborgarförslag - kommunikationsforum alternativt kom-

mentarsfält på storuman.se (Ros och ris) 
 

Ett medborgarförslag har lämnats in 2023-11-11 där förslagsställaren före-

slår ett kommunikationsforum alternativt kommentarsfält på kommunens 

webbplats storuman.se. (”Ros och ris”). Syftet är att skapa en öppen debatt 

och kunna ge ris och ros. Detta finns idag i sociala medier eller via vanliga 

medier, men dessa är idag mer och mer begränsade för allmänheten och 

censuren i dessa är utbredd. Det ska inte finnas möjlighet till att vara ano-

nym, för att på detta sätt hindra hat, hot och AI eller att bottar kommenterar 

på storuman.se.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-11-21 § 113 att överlämna medborgar-

förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. Ärendet har 

därefter överlämnats till stabschefen för tjänsteutlåtande.  

 

Stabschefens tjänsteutlåtande och bedömning 

Tidningar har infört betalväggar och det kan vara dessa förslagsställaren har 

i åtanke som kostar pengar. Kommunens forum är allmänna och kostnads-

fria. På Facebook finns: Storumans kommun, Näringslivskontoret, 

Luspengymnasiet, Storuman Fritid, Storumans kommunbibliotek, Fri-

tids/biblioteket i Tärnaby, Storumans Lärcentrum, Tärnaby Bowling på Fa-

cebook, Storumans bowling. På Instagram finns: @storumanskommun 

@storumanlapland @storumanfritid @simhallenstoruman 

 

Frågan har ställts till KnowIT som är leverantör av kommunens hemsida. 

De svarar att denna typ av funktion brukar vara inlagd via någon form av 

tjänst med ett visst syfte. Exempelvis att chatta med en bygglovshandläg-

gare, skicka in felanmälningar angående trasiga gatlyktor osv. men att de 

flesta kommuner som hanterar direktkommunikation med medborgarna gör 

detta via sociala medier. Storumans kommun tillåter exempelvis kommenta-

rer på kommunens Facebook-inlägg. På hemsidan finns redan idag möjlig-

heten att skicka in synpunkter och frågor via mejl/formulär som kopplas till 

ks@storuman.se innan de delges en handläggare för svar. Att utveckla ett 

eget alternativ blir kostsamt och kräver ytterligare resurser. 

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-03-20.  

mailto:ks@storuman.se
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KSAU § 46 – forts.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att kommunen avstår från att ta fram kompletterande direktkommunika-

tionsfunktion på kommunens webbplats storuman.se 

 

att medborgarförslaget därmed avslås.  

----- 
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KSAU § 47  KS/2024:321 - 042 

 

Tertialuppföljning januari-april 2024 för kommunstyrelsen 
 

En ekonomisk uppföljning av kommunstyrelsens verksamhet har upprättats 

för perioden januari–april 2024. Kommunstyrelsens budgetram inklusive 

kapitaltjänst uppgår till 100 497 000 kronor 2024. Riktpunkt för de första 

fyra månaderna är 33 procent. Nettokostnaderna för de första fyra månader-

na samt en prognos på nettokostnaderna för helåret har ställts i jämförelse 

med budgetramen.  

 

Nettokostnaderna uppgår till 30 389 000 kronor för perioden januari–april 

och 30 procent av budgetramen är förbrukad. Resultatet ligger 3 procenten-

heter under riktpunkten för perioden och är också 4 procentenheter lägre än 

motsvarande period 2023. 

 

Prognosen för helåret är att kommunstyrelsens inte kommer att ha någon 

avvikelse mot tilldelad budgetram 2024.  

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-05-13.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättad tertialuppföljning för kommunstyrelsen perioden januari-april 

samt prognos för helåret 2024 godkänns. 

----- 
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KSAU § 48  KS/2024:320 - 042 

 

Tertialuppföljning januari-april 2024 för Storumans kom-

mun 
 

En ekonomisk uppföljning för kommunen och dess bolag har upprättats för 

perioden januari-april 2024. Uppföljningen innehåller förbrukning till och 

med 30 april jämfört med budget samt prognostiserad förbrukning jämfört 

med budget för hela året. Väsentliga periodiseringar av kostnader och intäk-

ter har gjorts för perioden januari-april. 

 

Kommunen gör en resultatprognos på -2,7 mnkr för 2024 vilket är sämre än 

det budgeterade resultatet. Orsakerna sammanfattas i stigande kostnader 

gymnasieskola och bland annat för placeringsärenden inom omsorgsnämn-

den samt tidigare orealiserade besparingar inom fritids-, kultur- och utbild-

ningsnämnden. Båda dessa nämnder prognosticerar underskott för 2024.   

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2024-05-13.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättad tertialuppföljning för perioden januari – april samt prognos för 

helåret 2024 godkänns 

 

att nämnderna uppmanas att se över verksamheterna för att klara tilldelad 

budgetram 

 

att nämnderna i samband med delårsrapport för 2024 samt verksamhetsplan 

för 2025 ska redovisa vidtagna åtgärder för en ekonomi i balans.  

----- 
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KSAU § 49  KS/2024:227 - 020 

 

Rekryteringspolicy 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-27 att bifalla en motion från  

Hans-Peter Carlson (L), Agneta af Ekenstam (L) och Martin Bengtsson  

enligt följande 

 

att kommunen skyndsamt tar fram en rekryteringspolicy som ska gälla hela 

kommunkoncernen inklusive kommunala bolag 

 

att rekryteringspolicyn ska kännetecknas av transparens, betona mångfald 

och jämställdhet samt fokusera på förmåga och kompetens, såväl formell 

som funktionell 

 

att rekryteringspolicyn tydligt beskriver rekryteringsprocessen och ansvaret 

för genomförande.  

 

Utifrån detta beslut har förslag till rekryteringspolicy upprättats.   

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2024-05-04. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att upprättat förslag till rekryteringspolicy antas.  

----- 
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KSAU § 50  KS/2024:322 - 270 

 

Avsiktsförklaring - Statens Bostadsomvandling AB 
 

Storumans kommun och det kommunala fastighetsbolaget Fastighets AB 

Umluspen (Umluspen) verkar tillsammans för att få till stånd fler attraktiva 

bostäder i kommunen. Under en tid har kommunen och Umluspen fört sam-

tal med Statens Bostadsomvandlings AB (Sbo) om att omvandla en av fas-

tighetsbolagets befintliga fastigheter till ett seniorboende.  

 

Sbo har tidigare varit på besök i Storuman och i samband med det fått möj-

lighet att på plats bedöma förutsättningarna att omvandla en våra fastigheter 

till seniorboende. Parterna bedömer att det finns tillräckliga förutsättningar 

att göra en förstudie och ta fram ett programunderlag.  

 

Den samverkansmodell som Sbo använder sig av består av 6 steg: 

 

o Intressent   ja/nej 

o Avsiktsförklaring  ja/nej 

o Beslut   ja/nej Beslutsunderlag 

o Genomförande   Byggnation 

o Förvaltning     

o Fastighetsförsäljning 

 

Vi befinner oss i steg 2 med ett beslut om en avsiktsförklaring mellan par-

terna. Sbo köper i steg 4 fastigheten av Storumans kommun. Storumans 

kommun kommer därefter i steg 4 att blockhyra fastigheten. Fastighets AB 

Umluspen kommer att förvalta fastigheten åt Storumans kommun i steg 5. 

När blockhyresavtalet upphör i steg 6 säljs fastigheten. 

 

Sbo är ett statligt bolag som verkar för att mindre kommuner ska kunna 

ordna en god bostadsförsörjning. Kommunerna kan därmed erbjuda fler 

äldre en modern bostad. Fler småhus kan också frigöras när äldre får möj-

lighet att byta till ett mer anpassat och attraktivt seniorboende. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-05-02.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att avsiktsförklaringen mellan Storumans kommun och Statens Bostads-

omvandling AB godkänns. 

----- 
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KSAU § 51  KS/2024:279 - 007 

 

Grundläggande granskning av kommunstyrelsen 2023 
 

Av kommunallagen och god redovisningssed följer att revisorerna årligen 

ska granska alla styrelser och nämnder. Syftet med den översiktliga gransk-

ningen är att ge kommunens revisorer ett underlag till uttalande i revisions-

berättelse.  

 

Bedömningen görs utifrån skalan grön (tillräcklig), gul (delvis) och röd 

(otillräcklig). Revisorernas sammanfattande bedömning 2023 från den 

grundläggande granskningen. 

 

Granskningsområde Revisionell bedömning 

 

Ändamålsenlighet 

 

Grön (Tillräcklig) 

 

Ekonomiskt tillfredsställande 

 

Grön (Tillräcklig) 

 

Intern kontroll 

 

Grön (Tillräcklig) 

 

Revisorerna lämnar inga rekommendationer till kommunstyrelsen utifrån 

den grundläggande granskningen 2023. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2024-04-19.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att inte några särskilda åtgärder vidtas med anledning kommunrevisorernas 

grundläggande granskning av kommunstyrelsen 2023. 

----- 
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KSAU § 52  KS/2013:275 - 016 

 

Plan för mottagande av evakuerade från Jokkmokks kom-

mun i händelse av dammhaveri 
 

Bakgrund 

Storumans kommun blev 2014 tillfrågad om att kunna ta emot 2 500 perso-

ner från Jokkmokks kommun vid ett dammbrott i någon av dammarna i  

Luleälven. Det bedöms vara låg sannolikhet för ett sådant scenario att in-

träffa men konsekvenserna är stora med fara för såväl människoliv, liksom 

stora materiella skador och därefter omfattande elavbrott. Kommunstyrel-

sen har 2014-04-08 § 53 beslutat att vara förberedd på att klara ett sådant 

åtagande.  

 

Med utgångspunkt från detta har en plan utarbetats och som redogör för hur 

detta praktiskt ska gå till, vilka lokaler och personal som ska nyttjas. Planen 

ska tjäna krisledningen och utgöra underlag för påverkade verksamheters 

egen kontinuitetsplanering.  

 

Beredande organs förslag 

Stabschef Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2024-05-06. 

 

Arbetsutskottet föreslår  

 

att upprättad plan för mottagande av evakuerade personer från Jokkmokks 

kommun antas. 

----- 
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KSAU § 53  KS/2024:183 - 253 

 

Markförsäljning - Högstaby 1:151 
 

Storumans kommun förvärvade fastigheten Högstaby 1:113 år 1978. Flerta-

let tomter styckades av och har sedan arrenderats ut för att på senare år säl-

jas till respektive arrendator. I dagsläget finns fastigheten Högstaby 1:151 

kvar att sälja. Arrendeavtalet har sagts upp pga. utebliven arrendeavgift och 

att ingen byggnad uppförts.   

 

I fastställd taxa för försäljning av kommunal mark anges ett kvadratmeter-

pris till 35 kr. Detta för att alla arrendatorer skulle betala samma pris för 

fastigheterna, vilket flertalet gjorde mellan åren 2017–2019.  

 

Då fastigheten inte är bebyggd och arrendatorn inte vill förvärva denna, fö-

reslås den säljas genom budgivning och inte enligt den fastställda taxan.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2024-03-20. 

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att fastigheten Högstaby 1:151 säljs genom budgivning.  

----- 
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KSAU § 54  KS/2024:304 - 981 

 

Bidrag ur medel för attraktivitetshöjande utvecklingsinsatser 

2024 
 

Kommunstyrelsen har för år 2024 avsatt 500 000 kronor för attraktivitets-

höjande insatser.  

 

Gällande riktlinjer för ansökningar ur och fördelning av medlen, beslutade 

av kommunstyrelsen 2023-12-19 § 213, innebär bland annat följande:  

 

o Insatserna ska kunna komma alla kommuninvånare till del och även i 

möjligaste mån höja attraktiviteten för besökare till kommunen.  

 

o Föreningar och kommunala verksamheter kan söka bidrag för insat-

serna men även andra parter som t.ex. ekonomiska föreningar, om det 

inte innebär gynnande av enskild och att alla andra kriterier.   

 

o Utlysning av medlen sker normalt två gånger per år, primärt en gång 

på våren och en kompletterande på hösten om det finns kvarstående 

medel att fördela.  

 

Den primära utlysningsperioden för 2024 har pågått under perioden  

1 mars-30 april.  

 

Ansökningarna har, med riktlinjerna som grund, beretts av de handläggare 

inom kommunstyrelseförvaltningen som också bereder ansökningar om för-

eningsbidrag ur bygdemedel. Ansökningarna har sammanställts i en för-

teckning med förslag till beslut.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunsekreterare Maria Mickelssons tjänsteutlåtande 2024-05-03.  

 

Arbetsutskottet föreslår 

 

att bidrag ur 2024 års medel för attraktivitetshöjande utvecklingsinsatser 

beviljas enligt följande:  

 

Sökande 

Ärendebeteckning 

Projekt/ändamål Belopp 

Kulturakademin 

KS/2024:173 

Kulturinsatser 110 000 
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KSAU § 54 – forts.  

 

Sökande 

Ärendebeteckning 

Projekt/ändamål Belopp 

Vallnässkolan 

KS/2024:203 

Rastskolan 2.0 – rastaktiviteter för 

årskurs 7-9 

10 000 

IF Berguven 

KS/2024:242 

Dans i Pauträsklogen 43 000 

Inlandskult 

KS/2024:256 

Inlandsbanefestivalen 2024 6 000 

Stensele SK 

KS/2024:286 

Stensele Runt 2024 – del av ansökan  

som avser annonsering 

4 500 

Stensele SK 

KS/2024:287 

Terrängserien i löpning – del av  

ansökan som avser annonsering  

4 500  

Storumans kom-

mun/Folkhälsorådet 

KS/2024:297 

Interaktiv föreläsning med Maria  

Dufva – ”Värsta bästa nätet” 

30 000 

Riksförbundet 

HjärtLung Storuman 

KS/2024:302 

Friskvård (hyra för bad och bowling) 10 580 

Slussfors IK 

KS/2024:313 

Komplettering av discgolfbanan/ 

fotbollsplan 

40 500 

Storumans bruks-

hundklubb 

KS/2024:314 

Marknadsföring 10 000 

Luspens ryttarför-

ening 

KS/2024:323 

30-årsjubileum 38 000 

FKUN/Tärnaby fri-

tidsgård 

KS/2024:324 

Samverkan för rörelse (spegelvägg) 31 999 

FKUN/Tärnaby  

fritidsgård 

KS/2024:325 

Skolavslutning i Tärnaby  10 000 

ABF 

KS/2024:326 

Lokalhistorisk skrift från Tärnaby 12 000 
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KSAU § 54 – forts.  

 

Sökande 

Ärendebeteckning 

Projekt/ändamål Belopp 

Vallnässkolan 4-6 

KS/2024: 

Roligare raster – material till rast- 

Aktiviteter 

20 000 

Summa   381 079 

 

att följande ansökningar avslås: 

 

Sökande 

Ärendebeteckning 

Projekt/ändamål Sökt  

belopp 

Stensele SK 

KS/2024:286 

Stensele Runt 2024 – del av ansökan  

som avser vedlass 

8 500 

Stensele SK 

KS/2024:287 

Terrängserien i löpning – del av  

ansökan som avser presentkort 

6 000 

Slussfors intresse- 

förening 

KS/2024:310 

Marknadsföring av Gratianbygden 67 330 

Slussfors intresse- 

förening 

KS/2024:319 

Bastu 68 750 

 

att ytterligare en utlysning genomförs av årets kvarvarande medel  

(118 921 kr) med sista ansökningsdag 2024-09-30 och beslut om fördelning 

av bidrag vid kommunstyrelsens sammanträde 2024-10-15.  

----- 
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KSAU § 55  KS/2024:172 - 981 

 

Ansökan om bidrag för evenemangsutveckling 2024 -  

Kulturakademin 
 

Kulturakademin har 2024-03-07 inkommit med ansökan om bidrag ur byg-

demedel för evenemangsutveckling. Ansökan gäller totalt 95 000 kr. 

 

Kulturakademin har ett evenemangsprogram som är en del av andra evene-

mang och söker härmed bidra för att kunna medverka i dessa. Denna ansö-

kan ska ses som ett komplement till ansökan till Attraktivitetshöjande åt-

gärder som fokuserar mer på aktiviteter och ej evenemang. 

 

Kulturveckan i Tärnaby är ett etablerat veckolångt program som innehåller 

evenemang som riktar sig till ungdomar, familjer och äldre. I år ”importe-

ras” unga artister från hela länet för att ge ett lyft till musikkvällarna på Ud-

den. Den numera berömda Berättarafton fortsätter att dra publik långt utan-

för kommungränserna och Författarkvällen ger fokus på vår levande litte-

rära kultur. Det ska genomföras 6 föreställningar och nå en publik på ca 

600. 

 

Som en separat del av Storumandagarna kommer evenemangen att fyllas på 

med underhållning under fredag och lördag, med artister som härstammar 

från kommunen/inlandet. 

 

Vid skolavslutningen ställer Kulturakademin upp med teknik, tekniker samt 

artister från kommunen/inlandet som en del av ett större program för skol-

ungdomarna. 

 

Vid minst två tillfällen arrangeras större evenemang som innehåller musik, 

cirkus och teater. Dessa shower kräver en hel del planering och byggnation-

er. Den senaste showen i Tärnaby hade 40 barn och 150 i publik. Det är vik-

tigt att kunna visa bredden på kulturverksamheten, och ”wow”-faktorn i en 

föreställning är ett mäktigt verktyg för att inspirera både ungdomar och fa-

miljer att medverka i något kreativt. 

 

Budget 

Kulturveckan 35 000 kr 

Skolavslutning 15 000 kr 

Storumandagarna 25 000 kr 

Shower 20 000 kr 

Summa 95 000 kr 
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KSAU § 55 – forts.  

 

Bedömning 

Ansökan har behandlats av kommunens beredningsgrupp för bygdemedel. 

Beredningsgruppen anser att ansökan bör tillstyrkas. 

 

Beredande organs förslag 

Utredare Alexander Jonssons tjänsteutlåtande 2024-03-20. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att bevilja ansökan med 95 000 kr ur bygdemedel avsatta för evenemangs-

utveckling för år 2024. 

----- 
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KSAU § 56  KS/2024:219 -  

 

Ansökan om bidrag ur bygdemedel för evenemangsutveckling 

2024 – ”Gränshandelsmarknaden i Tärnaby 2024” (Tärna IK  

Fjällvinden) 

 
Tärna IK Fjällvinden har 2024-03-22 inkommit med ansökan om bidrag  

ur bygdemedel för evenemangsutveckling för Gränshandelsmarknaden i  

Tärnaby 2024, som i år planeras till den 26–28 juli. Ansökan gäller  

100 000 kr. 

 

Projektbeskrivning 

Gränshandelsmarknaden genomförs årligen under tre dagar i juli och är ett 

evenemang som riktar sig till boende och besökare i alla åldrar i Tärnaby, 

och beskrivs av många som årets höjdpunkt. Evenemanget ska vara till-

gängligt för alla och innehålla något för alla åldersgrupper. 

 

Kostnader 

Buss (skytteltrafik Tärnaby centrum–Udden)  21 000 kr 

Artist  10 000 kr 

Elkostnader  10 000 kr 

Annonsering  5 000 kr 

Bajamaja  4 000 kr 

Ljud och ljus till utställning och scen  10 000 kr 

”Landskampen”, material, priser, tävlingströjor  15 000 kr 

Personalkostnader jourvaktmästare och elektriker 20 000 kr 

Varselkläder till funktionärer  5 000 kr 

Summa  100 000 kr 

 

Bedömning 

Ansökan har behandlats i kommunens beredningsgrupp för bygdemedel. 

Beredningsgruppen anser att ansökan bör tillstyrkas. 

 

Beredande organs förslag 

Utredare Alexander Jonssons tjänsteutlåtande 2024-03-25. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att bevilja ansökan med 100 000 kr ur bygdemedel avsatta för evene-

mangsutveckling för år 2024. 

----- 
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KSAU § 57  KS/2024:224 - 107 

 

Ombud vid bolagsstämma med Inlandsbanan AB 2024 
 

Inlandsbanan AB håller ordinarie bolagsstämma den 29 maj i Östersund.  

 

Kommunfullmäktige har 2022-11-22 § 130 beslutat att uppdra till kommun-

styrelsen att utse ombud vid varje enskilt tillfälle vid externa bolagsstäm-

mor, årsmöten, föreningsstämmor m.m. 

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att uppdra till kommunstyrelsens presidium att utse kommunens ombud vid 

bolagsstämma med Inlandsbanan AB 2024 samt att utfärda direktiv för om-

budet.  

----- 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 24 (24)  

    

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-14  

 

_________________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KSAU § 58  KS/2024:258 - 106 

 

Ombud vid årsmöte med föreningen Blå Vägen 2024 
 

Föreningen Blå Vägen kallar till årsmöte den 5 juni. Årsmötet genomförs 

digitalt.   

 

Kommunfullmäktige har 2022-11-22 § 130 beslutat uppdra till kommun-

styrelsen att utse ombud vid varje enskilt tillfälle vid externa bolagsstäm-

mor, årsmöten, föreningsstämmor m.m. 

 

Enligt föreningens stadgar ska både ett ombud och en ersättare för ombudet 

utses.  

 

Arbetsutskottet beslutar 

 

att utse Ulrik Dahlgren till kommunens ombud och Ulf Vidman till ersät-

tare för ombudet vid årsmöte med Föreningen Blå Vägen 2024. 

----- 

 

  

 

 

 

 

 


